

Bestyrelsesmøde d.06-10-25 Lejerbo afd.725-0

Referat nr.40

Til stede: Bent, Lars Bo, Lars Lykke, Henrik, Anna-Lise og Tina. Afbud: Anton

1. **Velkomst** ved formand Henrik Larson.
2. **Opfølgning fra sidste møde:** Lars Bo vil få lavet nogle overslag på udgifterne til både vores bord/bænkesæt med fliser og vores udekøkkenbord. Så kommer det til afstemning på årsmødet til januar. Der vil også blive lavet en skitse over hvor fliseområdet kan være i vores lille "vild med vilje have" for at give et bedre overblik.
3. **Forslag fra lejer vedrørende kæledyr:** Dette skal på som forslag til dagsordenen til årsmødet og så skal man selv møde op til afstemning omkring det.
4. **Nyt fra varmemesteren:** Elevatoren i nr. 19 har desværre været i stykker, men er lavet igen. Der har været lidt vand i teknikrummet i kælderen i nr. 19, der er dog styr på det også. Pt. er der en fraflytning i afdelingen. Nye fuger i vinduer og altandøre bliver hurtigst muligt sat i gang. Dette er noget der laves udefra.
5. **Eventuelt:** Skabet er sat op ved værkstedsbordet i kælderen i nr. 19 og der hænger et skriv omkring at hvis man har ekstra værktøj, er man velkommen til at doner det. Vi har arbejdet med et nyt årshjul og liste over ansvarsopgaver, som vi vil bruge som arbejdsredskab til bestyrelsen. At sidde i bestyrelsen er både spændende og indflydelsesrig, og vi kommer snart til at mangle nye kræfter. Så hvis du overvejer det, så kom og meld dig på valg til næste årsmøde. **Bemærk det fine opslag omkring julehygge der er blevet hængt op.**

Næste møde onsdag d. 14-01-26 kl. 16.30

Referent Tina